
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 20. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 152
Hvad er årsagen til, at Arbejdstilsynet ikke anmelder en sag til politiet, når der er udstedt 
et påbud uden handlepligt, og ville det efter ministerens opfattelse være formålstjenligt 
med en ændring i forhold til sager om asbest, således at tilsynssager hvor asbest er 
involveret, hvor der afgives påbud uden handlepligt, bliver anmeldt jf. bemærkningerne 
under samrådet den 19. januar 2022 om samrådsspørgsmål E?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lennart Damsbo-Andersen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lennart.Damsbo-Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand
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